

Title (en)

NECK CUSHION HAVING PROTUBERANCES

Title (de)

NACKENKISSEN MIT HÖCKERN

Title (fr)

OREILLER ERGONOMIQUE À PROTUBÉRANCES

Publication

EP 3636108 A1 20200415 (DE)

Application

EP 18199827 A 20181011

Priority

EP 18199827 A 20181011

Abstract (en)

[origin: US2020113339A1] This invention refers to a neck pillow or travel pillow. In particular, it concerns a travel pillow which is designed as an essentially U-shaped neck pillow and has a first leg (12) and a second leg (14) which are connected by a middle section (16), and has a circumferential inner side and a circumferential outer side and an upper side (18), a lower side (20) and a median plane (M), the travel pillow (10) having on its upper side (18) a contour comprising at least one first hump (72) extending above a ground plane (H), the travel pillow (10) further comprising a hood (50) and a receiving space (52) for said hood (50), characterized in that the receiving space (52) is disposed at least partially below the ground plane (H) of the hump (72).

Abstract (de)

Die vorliegende Erfindung bezieht sich auf eine Nackenkissen oder Reisekissen. Insbesondere geht es um ein Reisekissen, welches als im Wesentlichen u-förmiges Nackenkissen gestaltet ist und einen ersten Schenkel (12) und einen zweiten Schenkel (14) aufweist, welche durch ein Mittelteil (16) verbunden sind, und eine umlaufende Innenseite und eine umlaufende Außenseite und eine Oberseite (18), eine Unterseite (20) sowie eine Mittelebene (M) aufweist, wobei das Reisekissen (10) an seiner Oberseite (18) eine Kontur aufweist, welche zumindest einen ersten Höcker (72) umfasst, der sich über einer Bodenebene (H) erstreckt, wobei das Reisekissen (10) ferner eine Kapuze (50) aufweist und einen Aufnahmerraum (52) für diese Kapuze (50), dadurch gekennzeichnet, dass der Aufnahmerraum (52) zumindest teilweise unterhalb der Bodenebene (H) des Höckers (72) angeordnet ist.

IPC 8 full level

A47C 7/38 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A42B 1/06 (2013.01 - US); **A47C 7/383** (2013.01 - EP); **A47C 16/00** (2013.01 - US); **A47G 9/1045** (2013.01 - US); **A47G 9/1081** (2013.01 - US)

Citation (applicant)

- DE 202016004221 U1 20160802 - BÖHMER ROWENA [DE]
- US 7657945 B2 20100202 - BREY THOMAS M [US], et al
- DE 202016001161 U1 20160321 - DAYDREAM GMBH [DE]

Citation (search report)

- [Y] US D796231 S 20170905 - LEVIN AVI [IL], et al
- [Y] JP 2003334131 A 20031125 - AMUSECOCO KK
- [Y] TW M563228 U 20180711 - CHEN LI RAY [TW]
- [Y] KR 20170001663 U 20170512
- [Y] TRAVEL BLUE: "The Best Travel Pillow - Travel Blue's Tranquility Pillow", YOUTUBE, 30 September 2016 (2016-09-30), pages 1 pp., XP054978879, Retrieved from the Internet <URL:https://www.youtube.com/watch?v=pEPg1EnPNyA> [retrieved on 20181119]

Cited by

DE202020107532U1; JP2021019988A

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 3636108 A1 20200415; US 2020113339 A1 20200416

DOCDB simple family (application)

EP 18199827 A 20181011; US 201916599584 A 20191011